
Finansudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 22. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 371
Det fremgår af svaret på FIU alm. del - spørgsmål 261, at der på universitetsområdet,
hvor nybyggeri ofte er mere avanceret end klassisk kontorbyggeri, gennem årene primært
er indgået aftaler efter den dialogbaserede aftalemodel. Vil ministeren oplyse, om det
skyldes, at den dialogbaserede aftalemodel bedre har kunnet tage højde for uforudsete
behov og ændringer i den sammenhæng, end fastprismodellen ville kunne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Troels.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand
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